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Til orientering for alle    
andelshavere. 

   

 Offentliggøres på vandværkets hjemmeside. 
  
 Dagsorden 

1. Spisekortet   
2. Gensidig præsentation   
3. Orientering om vandværket   
4. Forslag til årshjul.  
5. Referater fra den 5 maj 2024   
6.  
7. BNBO (BoringsNære BeskyttelsesOmråde)   
8. Økonomi   
9. Vandforbrug  
10. Næste møde - Rundvisning på ”vandværket”.  
11.Eventuelt  
 

 
 
 1. Spisekortet   
 Mødet startede med lidt spise.  
  
2. Gensidig præsentation   
Blev gennemgået.  
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 Side 2 

3. Orientering om vandværket   
Formanden orienterede omkring vandværket og dets drift. Herunder samarbejdet med andre vand-
værker samt samarbejdet i forhold til sikring af forsyningssikkerhed af vand.   
 
Der blev orienteret omkring kulfilteranlægget og dets drift.  
 
Vandværket forsyner 723 andelshavere.   
  
Gennemgang af analyse rapport (vandrapport).   
  
Fokuspunkter:  

 Ledningsnettet, herunder vandtab.  
 Vandkvalitet  
 Forsyningssikkerheden   
 Vandforbruget  
 Økonomien.  

  
4. Forslag til årshjul.  
Temaer til årshjul blev kort gennemgået.   
Næste tema er økonomi og takstblad.  
  
5. Referater fra den 5. maj 2024   
Godkendt  
  
6.  
Intet under dette punkt.  
 
7. BNBO (BoringsNære BeskyttelsesOmråde)   
BNBO-områderne, herunder boringerne og historikken blev gennemgået. Samt vandkvalitet mv., 
omkring de to boringer.   
Kommunikationen med kommunen blev drøftet, samt principperne for BNBO.  
  
8. Økonomi   
Susanne gennemgik hovedpunkterne i vandværkets økonomi. Det er samtidig sendt til bestyrelsen 
forud for mødet.  
 
Taksbladet blev kort gennemgået.   
  
9. Vandforbrug  
Susanne gennemgik vandforbruget. Der er brugt ca. 38.000 kubikmeter sidste år. Vandforbruget 
mv., aflæses hver måned og sendes ud til bestyrelsen. Til interne brug, bliver aflæst dagligt.  
  
Der blev gennemgået hvordan fordelingen er ift. skyllevand, vand der går til andelshaverne mv..  
  
Der blev gennemgået hvor meget vand vi pumper op, contra hvor meget (lidt) vi får fra Strøby 
Egede Vandværk.    
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 Side 3 

   
10. Næste møde - Rundvisning på ”vandværket”.  
Henning skriver ud til bestyrelsen i august, for aftale om nyt møde.  
  
11. Eventuelt  
Henning gennemgik principperne bag brugen af kulfilter. Herunder selve udskiftning af kulfilter.  
Der blev vist og gennemgået, hvordan et kulfilter udskiftes.  
  
 
 


